
Tenis Slovenija (ustanovno Teniška zveza Slovenije) je neprofitno organizacijsko telo slovenskega tenisa, s sedežem v Ljubljani. 
Združuje mrežo več kot 80 klubov in okoli 3000 članov s strokovnim vodstvom in načrtovanim razvojem teniškega potenciala ter 
ohranja odlične odnose z odločevalnimi telesi športnega sveta. Tenis Slovenija letno nadzira, podpira in vodi več kot 250 teniških 
dogodkov (vključno s tekmovanji, množičnimi prireditvami, konferencami in promocijskimi kampanjami) po vsej Sloveniji. 

IZ ŠVICE SE NAM JE OGLASILA DALILA JAKUPOVIĆ 

V tokratnem Facebook pogovoru v projektu Teniško aktivni! je sodelovala Dalila 
Jakupović. Jakupovićeva je prejšnji teden prišla do finala ITF World Tennis Tour Krka 
Otočec open (25.000 ameriških dolarjev). Na Otočcu pa bo nastopala tudi ta teden. 
Jakupovićeva je z velikim veseljem spremljala uspešen slovenski dan na Rolandu Garrosu, ko sta včeraj 
zmagali tako Polona Hercog kot tudi Tamara Zidanšek: “Nekaj sem gledala. Čestitam. Naporna tekma je 
bila. Res pa je, da v Švici ne vidimo tujih igralk, prenašajo samo domače dvoboje. Želim si, da jima gre 
tako dobro tudi v nadaljevanju turnirja.” 

Jakupovičeva je trenutno na 300. mestu lestvice WTA, novembra 2018 pa je bila že 69. Prejšnji teden je po 
dolgem času igrala doma in prišla vse do finala turnirja na Otočcu: “Res je bilo lepo igrati doma. Občutki, ko 
imaš občinstvo na svoji strani so res nekaj posebnega. Žal sem v finalu odigrala slabo. Bila sem 
izčrpana. Imela sem težave z nogo, to zdaj rešujem. Že več kot dve leti nisem imela toliko tekem v 
enem tednu. Moje telo je bilo zaradi tega kar malce v šoku. Upam, da lahko to ponovim tudi ta teden.” 

Še več, tudi o težavah zaradi covida-19 in željah za prihodnost pa v priloženem posnetku: Dalila Jakupovic 
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https://www.facebook.com/tenisslovenia/videos/144424717720845

